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                                                                    Zápisnica  

                               napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

                                                              dňa  21. 03. 2022 

 

Prítomní: Boris Dreisig, Pavel Gavalec, Mgr. Pavel Jánošík, Ján Kromholc, Ing. Miroslav 

Macove, Zdenko Račko, Mgr. Lenka Sojková, Marián Korimčák, Bc. Martina Tóčiková, Ing. 

Peter Žilák 

Neprítomní: Mário Kurák, Bc. Ján Skýpala, Ing. Jozef Žilík 

Primátorka : Mgr. Martina Brisudová 

Hlavný kontrolór: Ing. Tomáš Škrabák 

Zapisovateľka : Mária Šnúriková 

Rokovanie MsZ otvorila a viedla pani primátorka, ktorá privítala všetkých prítomných. 

Zasadnutie MsZ bolo zvolané na základe žiadosti siedmich poslancov MsZ. Žiadosť bola 

doručená 7. 3. 2022. Konštatovala, že sa  prezentovalo 10 poslancov, preto je MsZ 

uznášaniaschopné. Uznesenia z dnešného MsZ sa budú prijímať elektronickou formou. 

PROGRAM : 

1. Otvorenie 

2. Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Zmeny návrhu rozpočtu mesta Poltár pre rok 2022 

5. Riešenie situácie ohľadom vytvorenia priestorov pre prevádzku ZUŠ 

6. Interpelácie poslancov 

7. Diskusia 

8. Záver 

 

2. Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

Overovatelia zápisnice:      1. Mgr. Pavel Jánošík 

                                              2. Ing. Miroslav Macove  

 

Pani primátorka: kto je za overovateľov zápisnice? 

Hlasovanie: 

9 – za                           0 – proti                                  0 – zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Mgr. Pavel Jánošík - nehlasoval, Mário Kurák, Bc. Ján Skýpala, Ing. Jozef Žilík 

 

Návrhová komisia: 

Predseda návrhovej komisie : Ing. Peter Žilák 

Členovia návrhovej komisie: Bc. Martina Tóčiková 

                                                Ján Kromholc 
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Hlasovanie: 

10 – za                            0 – proti                                       0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Mário Kurák, Bc. Ján Skýpala, Ing. Jozef Žilík 

 

3. Schválenie programu zasadnutia 

Pani primátorka: materiály boli zverejnené na internetovej stránke mesta. Program na dnešné 

zasadnutie MsZ obsahuje 8 bodov. Do programu dnešného MsZ navrhujem doplniť ako bod č. 

6 a 7 pred interpelácie poslancov body pod názvom: bod č. 6 - Zmeny v zložení dozornej rady 

Poltárska energetická s.r.o.  a  bod č. 7 -  Súhlas s podaním žiadosti a so spolufinancovaním 

projektu Rekonštrukcia základnej technickej infraštruktúry pre obyvateľov MRK v meste 

Poltár. 

Pán poslanec Ing. Žilák: minulý týždeň prebiehali stretnutia s pani primátorkou,  potom bola  

komisia ohľadom riešenia situácie so ZUŠ. Nakoľko poslednú zmenu sme spravili v piatok 

večer čo sa týka návrhovej časti rozpočtu  a je tam 14 dňová hranica, kde by sme mali 

oboznámiť občanov, čo vlastne sa tu plánuje robiť. Myslím, že zmeny by sa mali zapracovať 

do rozpočtu a až tak  rozpočet zverejniť, aby bol k nazretiu. Z rokovania vyplynula jedna vec 

kde my sme sa v rozpočte venovali financovaniu na prestavbu výhradne Krištálu. Došli sme k 

tomu, že sa najskôr povenujeme statikom, odborníkom na výpočty a podobné veci, musí sa aj 

tam spraviť ešte jedna zmena. Pani ekonómka ma upozornila na jednu malú chybu. Ja dnešný 

tento bod sťahujem z rokovania, pretože musí sa zapracovať a ani nespĺňame 14 dní a je tam 

tento problém, s tým, že ja  podklady pošlem na budúci týždeň. Bol by som rád na ďalšom 

zastupiteľstve, ktoré bude asi oficiálne, aby tieto zmeny boli aplikované do rozpočtu a ten sa 

vyvesil a zverejnil na potrebných 15 dní, aby sme potom o danom rozpočte mohli hlasovať. 

Nateraz v tomto znení, v ktorom to je sťahujem tento bod, tento môj návrh z rokovania, pretože 

nespĺňa tieto dve  požiadavky. 

Pani primátorka: takže, ktoré body sa sťahujú? 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: sťahujem môj bod v ktorom som ako predkladateľ ohľadom návrhu 

zmien rozpočtu mesta Poltár, pretože sa tam musí spraviť redukcia. 

 

Pán poslanec Dreisig: na komisii po konštruktívnej debate sme dospeli k záverom, k rozšíreniu 

ponuky. Tento bod je momentálne bezpredmetný, keďže sa tu  riešila vyslovene prestavba 

Krištálu na účely ZUŠ a teraz je nová ponuka na ZŠ Slobody. Môže to byť Krištál, bude to 

vyriešené formou tých odborníkov, statikov, takže to necháme na odborníkov. Tento bod je 

momentálne zbytočné riešiť, musíme to vyriešiť tak ako sme sa dohodli a potom budeme o 

tomto ďalej debatovať. Takisto tento bod sťahujem z rokovania. 

 

Pani primátorka: takže body 4 a 5 sú stiahnuté z rokovania dnešného MsZ. Bola by som rada, 

keby sme sa potom opäť stretli a porozprávali sa o tom, akým spôsobom sa majú predkladať 

zmeny do  rozpočtu, pretože rozpočet je ako taký zverejnený, čiže formou pozmeňujúcich 

návrhov sa budú aplikovať zmeny rozpočtu, o ktorých môžeme ďalej diskutovať. Verím, že tá 

ďalšia diskusia bude konštruktívna a tak isto aj čo sa týka základnej umeleckej školy. Budeme 

ešte o tom debatovať kde by bolo adekvátne miesto kde by základná umelecká škola mohla 

sídliť.  
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Hlasovanie za návrh dnešného rokovania MsZ bez bodu č. 4 a 5. 

 

Hlasovanie:  

10 - za                               0 – proti                                   0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Mário Kurák, Bc. Ján Skýpala, Ing. Jozef Žilík 

 

Hlasovanie za doplnený bod pod názvom Zmeny v zložení dozornej rady Poltárska 

energetická. 

Hlasovanie: 

8 - za                                    0 – proti                                   1 - zdržal sa hlasovania 

                                                                                                   Pavel Gavalec 

 

Neprítomní: Boris Dreisig, Mário Kurák, Bc. Ján Skýpala, Ing. Jozef Žilík 

 

 

Hlasovanie za doplnený bod - Súhlas s podaním žiadosti a so spolufinancovaním projektu 

„Rekonštrukcia základnej technickej infraštruktúry pre obyvateľov MRK v meste Poltár“ 

 

Hlasovanie: 

10 – za                           0 – proti                                     0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Mário Kurák, Bc. Ján Skýpala, Ing. Jozef Žilík 

 

4. Zmeny v zložení Dozornej rady Poltárska energetická s. r. o.  IČO 36 85 44 41 so sídlom 

13. januára 19, 987 01 Poltár 

Pani primátorka: dňa 4. 3. 2022 mesto Poltár prijalo oznámenie poslanca MsZ Ing. Žilíka v 

ktorom sa vzdal členstva v Dozornej rade spoločnosti Prvá energetická s. r. o. Z tohto dôvodu 

je potrebné zvoliť nového člena Dozornej rady do tejto obchodnej spoločnosti. Na základe tohto 

oznámenia pána poslanca navrhujeme, aby  Ing. Jozef Žilík už nebol členom Dozornej rady v 

tejto obchodnej spoločnosti a na základe uznesenia mestskej rady navrhujeme zvoliť do funkcie 

člena Dozornej rady poslanca MsZ Mgr. Pavla Jánošíka. 

 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: ja som sa vyjadril na mestskej rade. Ak máme tu človeka, ktorý 

sa rozumie tejto sfére, je odborníkom alebo aspoň je mu to blízke, tak by som sa neuchádzal o  

člena v Dozornej rade. Ak sa vieme dohodnúť, sme tu desiati. Mohol by to byť ktokoľvek  z 

nás. Moje meno tam preto figuruje nakoľko musel ísť nejaký návrh z mestskej rady.  Nemusím 

tam byť ja, ak by niekto mal záujem. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 
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UZNESENIE č.    /2022 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

vzdanie sa poslanca Ing. Jozefa Žilíka funkcie člena Dozornej rady obchodnej spoločnosti  

Poltárska energetická, s. r. o.,  IČO 36854441 so sídlom 13. januára 19, 987 01 Poltár 

 

 

Hlasovanie:  

3 - za                                 0 - proti                                 7 - zdržali sa hlasovania 

                                                                                                     Boris Dreisig 

                                                                                                     Pavel Gavalec 

                                                                                                     Mgr. Pavel Jánošík 

                                                                                                     Marián Korimčák                        

                                                                                                     Ing. Miroslav Macove 

                                                                                                     Zdenko Račko 

                                                                                                     Ing. Peter Žilák 

 

Neprítomní: Mário Kurák, Bc. Ján Skýpala, Ing. Jozef Žilík 

Uznesenie nebolo vzaté na vedomie !!! 

 

Pani primátorka: tým, že sa  Ing. Žilík vzdal, treba tam niekoho dať.  Pôvodné uznesenie bolo, 

že tam bol primátor a zástupca primátora. Ja tam teraz nie som, čiže tak či tak je potrebné tam 

niekoho z MsZ navrhnúť. Prosím, dohodnite sa na mene, pretože treba zapísať nového člena do 

Obchodného registra.  

Pán poslanec Ing. Žilák: má niekto záujem o túto pozíciu? Škoda, že Ing. Žilík nie je prítomný, 

aby vysvetlil z akého dôvodu sa vzdáva tejto funkcie. 

Pani primátorka: prišla nám informácia o tom, že sa vzdáva tejto pozície. Ak niekto tam chce 

pracovať. Navrhnite! Ak nie, je tu pán Jánošík. Viem, že naposledy, keď sme o tom 

komunikovali, aby to bol niekto, kto býva na sídlisku. 

Pán poslanec Ing. Žilák: toto bola posledná funkcia, ktorá sa prideľovala naposledy. 

Pán poslanec Gavalec: nepoznáme dôvod, prečo sa vzdáva pán poslanec tejto funkcie. Nikto 

nám nevysvetlil. 

Pani primátorka: nepoznáme dôvody. On nemusí udať dôvody. 

Pán poslanec Gavalec: veď v decembri sme ho schvaľovali,  je marec a vzdáva sa. 

Pani primátorka: vzdať funkcie sa môže a nemusí uviesť nikto dôvod. Dôvod v oznámení, 

ktoré sme dostali ani nebol uvedený. To, že Vy to nezoberiete na vedomie, to neznamená, že 

on keď sa vzdal to je hotová vec.  

Pán poslanec Ing. Žilák: on tam pracovať nebude. Mysleli sme si, že aj nejaký dôvod udal. 

Pýtam sa každého z Vás na Váš názor. 

Pán poslanec Ing. Žilák: Paľko, ty máš nejaký problém s tou funkciou? 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: ja som ponúkol túto možnosť aj ostatným poslancom, ktorí sú tu, 

treba chodiť na dozornú radu. Ak sa dohodneme, budem tam chodiť, ale môže ktokoľvek.  

Pani primátorka: teraz sme hlasovali o prvom, vzatie na vedomie, to sa nevzalo na vedomie. 
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UZNESENIE č. 14/2022 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

odvolanie člena dozornej rady Ing. Jozefa Žilíka, nar.           , trvale bytom Fučíkova 612/4, 

987 01 Poltár  z obchodnej spoločnosti Poltárskej energetickej s.r.o., IČO 36854441, so sídlom 

Ul. 13. januára 19, 987 01 Poltár 

Hlasovanie: 

9 -.za                                           0 - proti                                   1 - zdržal sa hlasovania 

Zdenko Račko 

Neprítomní: Bc. Skýpala Ján, Mário Kurák, Ing. Jozef Žilík 

UZNESENIE č. 15/2022 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

Mgr. Pavla Jánošíka za člena dozornej rady obchodnej spoločnosti Poltárska energetická, s.r.o., 

IČO 36854441, so sídlom Ul. 13. januára 19, 987 01  Poltár 

Hlasovanie: 

9 - za                                      0 - proti                                       0 - zdržal sa hlasovania 

Neprítomní: Mgr. Pavel Jánošík, Bc. Skýpala Ján, Mário Kurák, Ing. Jozef Žilík, 

5. Súhlas s podaním žiadosti a so spolufinancovaním projektu "Rekonštrukcia základnej 

technickej infraštruktúry pre obyvateľov MRK v meste Poltár" 

Pani primátorka: mesto Poltár žiada o nenávratný finančný príspevok na projekt 

"Rekonštrukcia základnej technickej infraštruktúry pre obyvateľov MRK v meste Poltár". 

Oprávnenou aktivitou projektu je vynaloženie oprávnených výdavkov na rekonštrukciu cesty a 

chodníka na ulici Slobody. Projekt rieši nevyhnutnú rekonštrukciu pozemných komunikácií. 

Vyplýva to okrem potreby zlepšenia prístupu k dôležitým službám, aj z potreby zvýšenia 

bezpečnosti pre chodcov a motoristov. Zároveň prispejeme k skrášleniu životného prostredia 

v meste, výrazne to ovplyvní život obyvateľov MRK v danej oblasti. Prinesie to tiež zvýšenie 

komfortu a spokojnosti nielen obyvateľom MRK, ale aj ostatnej majoritnej spoločnosti. 

Realizáciou hlavnej aktivity projektu sa skráti doba dochádzania do inštitúcií vzhľadom na 

kvalitnejšiu infraštruktúru a  zvýši sa aj bezpečnosť chodcov. V prípade schválenia žiadosti, 

ktorý iba chceme podať o nenávratný finančný príspevok sa  mesto Poltár bude podieľať na 

spolufinancovaní v objeme 5 % z celkovej sumy, ktorú žiadame na realizáciu projektu. Celkové 

oprávnené výdavky  projektu sú vo výške 215.893,12 Eur s DPH,  z toho požadovaná výška 
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nenávratného finančného príspevku je 205.098,46 Eur s DPH a spoluúčasť mesta v objeme 5 

% bude 10.794,66 Eur s DPH. 

Pán poslanec Ing. Žilák: je to chodník od závor po školu? V podstate vieme, koľko takáto vec 

obnáša, je tam 200 000,- Eur, budeme musieť dodržať 560 m. Podľa projektu máme cca 

215 000 Eur, spoluúčasť je vynikajúca 5 % , ale aby nám stačilo na dokončenie. Celá tá stavba 

chodníka + naša spoluúčasť, aby nám to vydalo. Malo by to vydať, aby neoprávnené výdavky 

neboli vysoké.  

Pani primátorka: môže sa stať, že neoprávnený výdavok tam bude. My sme sa snažili ten 

projekt urobiť na také financovanie, ktoré by malo byť v poriadku v aktuálny čas. Ceny 

stavebných materiálov idú hore. Môže sa stať, že tam budú nejaké neoprávnené výdavky, ale 

my podávame projekt v reálnom čase, tzn., že je to nacenenie materiálu a projektová 

dokumentácia sa viaže na aktuálny termín a tento projekt iba podávame, ale  na to, aby sme ho 

podali, potrebujeme uznesenie MsZ, ktoré je súčasťou celého pripravovaného projektu. 

Poslanec Ing. Žilák: končiť sa má za poliklinikou alebo za školou? 

Pani primátorka: za školou. 

     Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

Pani primátorka: môže byť jedno hlasovanie alebo individuálne? 

 

 

UZNESENIE č. 16/2022 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

1. vypracovanie ŽoNFP s názvom „Rekonštrukcia základnej technickej infraštruktúry 

pre obyvateľov MRK v meste Poltár“  v rámci výzvy s kódom OPLZ-PO6-SC611-

2021-2  

 

2. predloženie ŽoNFP na SO, pričom ciele projektu sú v súlade s platným  programom rozvoja 

obce a platným územným plánom. 

 

3. zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie 

projektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho cieľa. 

 

4. zabezpečenie povinného spolufinancovania projektu, t. j. min. 5% z celkových 

oprávnených výdavkov.  

 

 

Hlasovanie: 

 

10 - za                                       0 - proti                                   0 - zdržal sa hlasovania 

  

 

Neprítomní: Bc. Skýpala Ján, Mário Kurák, Ing. Jozef Žilík 
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6. Interpelácie poslancov 

Pán poslanec Dreisig: na Dozornej rade na Technických službách sme sa o ňom bavili. 

Momentálne máme dosť veľký problém s prečerpávacími stanicami pri kanalizácii. 

Prečerpávacie stanice sú staré, opotrebované. Potrebovali by sme ich vymeniť. Riešil som to aj 

s Karolom Švingálom - riaditeľom. Máme jednu firmu, ktorá nám už jednu takúto 

prečerpávačku dodala. Mám tu cenovú ponuku, je to 4.365 € bez DPH. Je to nádoba aj 

s technológiou. Bol som si s Karolom pozrieť všetky tie miesta kde sú  prečerpávačky. Obišli 

sme celý Poltár. Momentálne máme iba jeden problém, a to je Ul. kvetná, pretože naša 

prečerpávacia stanica je momentálne na súkromnom pozemku. Neviem ako to je, ale z 

informácií, čo mám, tak nie je zapísaná ako ťarcha na pozemku. S majiteľom som debatoval a 

treba to proste rozdebatovať. Ako to ideme riešiť ďalej. V podstate na tých 5 alebo 6 z týchto 

prečerpávacích staníc by sme potrebovali nejakých 50.000 € a debatoval som aj s pani 

ekonómkou Mgr. Kurákovou. Koncom apríla, keď budeme vedieť, aký je výsledok 

hospodárenia, koľko peňazí nám ostane v rezervnom fonde, tak by som bol veľmi rád, keby sa 

nejaké financie na toto vyčlenili, aby sme s týmto vedeli proste pohnúť sa ďalej. 

Pani primátorka: hovorili sme spolu u mňa v kancelárii o tom. Bol tam aj pán riaditeľ. Toto 

je vec, ktorú treba naozaj veľmi urgentne riešiť, vzhľadom k tomu, že problémy majú s tým 

obyvatelia a súčasne aj mesto. Všetky tie prečerpávacie stanice už majú svoj čas a problémom 

je aj to, že ich spravuje mesto. Keby to mala vodárenská spoločnosť máme o problém menej, 

ale v tom čase, keď sa realizovala kanalizácia, tak sa to vodárenskej spoločnosti neodovzdalo, 

čiže zostalo to na pleciach mesta. Súhlasím s tým, že v rozpočte by sa mali nájsť finančné 

prostriedky na výmenu týchto prečerpávacích staníc, takže určite to budeme riešiť.  

 

7. Diskusia 

Poslanec Ing. Žilák: chcel by som poukázať na jednu vec, ani nie vec, ale aby sme sa buď 

dohodli alebo si ujasnili. Bol som s pánom Kurákom na linke. Môžeme byť na neho hrdí, stojí 

v prvej línii a ťažká situácia. Naozaj, čo ma dneska informoval, tak na Humenné sa valí autobus 

za autobusom. Teraz Ukrajinci zadržiavali nejakých 30 000 ľudí na hranici. Teraz, ak to pustia 

po všetkých štátoch, tak nikto nebude vedieť kam skôr, ale pán Kurák, toto je skôr otázka možno 

na technikov, strašne chcel, aby sa mu povolilo, aby dostal možnosť sa prihlásiť online. Zdá sa, 

že v tejto situácií, rátam, že tu kolega druhý musel ísť hasiť, lebo dnes bol veľký požiar 

v Červeni. Vyzerá, že tí chlapci nevedia kam skôr. Toto online by sme si mali. Podľa mňa, keď 

si požiada poslanec z dôvodu,že sa mu nedá zúčastniť, mal by dostať možnosť spojiť sa online. 

My 2 roky používame vo firme, teda v ťažkých chvíľach covidu. Naozaj to funguje ako hodiny 

a výučba bežala na tom. Dosť ho to mrzelo, bol rozčarovaný. Je to skôr technická otázka alebo 

ako to je? Či by sme takúto možnosť radšej neodhlasovali. 

Pani primátorka: čo sa týka hlasovania online, to nie je technická záležitosť, ale je to 

záležitosť MsZ. Buď budeme rokovať online alebo budeme rokovať, že prídeme sem na MsZ. 

My zatiaľ v rokovacom poriadku možnosť rokovania online nemáme. Takáto možnosť bola 

legislatívne zakotvená v zákone počas covidovej situácie sme mohli rokovať online celé MsZ 

alebo sem tí poslanci prídu, čiže sú iba 2 možnosti. Ak sa rozhodnete online, cítite sa ohrození, 

je takáto možnosť online hlasovania. Treba potom upraviť rokovací poriadok zasadnutia MsZ, 

ak je to možné, lebo takýmto spôsobom je potrebné riešiť túto situáciu. Nemôže to byť tak, že 

jeden poslanec bude online a my ostatní budeme tu, potom sa musí ospravedlniť poslanec, čiže 

to je otázka, že toto zatiaľ nemáme riešené v rokovacom poriadku. Ak by sme takúto možnosť 

chceli, čo je úplne bežná možnosť, tak ako hovorí pán poslanec Žilák, je potrebné upraviť tak 

rokovací poriadok MsZ, ktorí už teda má pár rôčkov za sebou, čiže môžeme ho inovovať. Ja 

proti tomu nič nemám, ale nemôže to fungovať tak, že jeden poslanec je online a 12 sedia v 
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zastupiteľstve. Treba si potom vybrať takú alebo onakú možnosť. MsÚ ako taký je pripravený, 

aby mohlo MsZ hlasovať aj online, pretože taká situácia kľudne môže nastať, my sme dokonca 

túto možnosť už aj ponúkali vtedy zo zákona, vtedy nebol záujem o online zasadnutie MsZ, ale 

vieme to zabezpečiť pre celé MsZ, nie pre jednotlivých poslancov.  

Pán poslanec Ing. Žilák: môže sa stať, že o chvíľu aj druhý náš poslanec, kolega. Ak tá situácia 

sa bude zhoršovať tak budú povolávať pomaly skoro každého, asi sme v neľahkej dobe, mám 

taký dojem. Dobre, takže budeme sa o tom musieť porozprávať. 

Pani primátorka: zmeniť rokovací poriadok, dať to ako možnosť.  

Pán poslanec Mgr. Jánošík: k tomu, čo sme aj predtým hovorili na zastupiteľstvách. Ja som 

spomínal, napr. robili sa chodníky, vypadá to na úrovni. Keď sa pozrieme, ale je tam aj možnosť 

napojenia starej polikliniky, tzn. lekáreň Beatus- chodník- zástavka, aby sa ten oblúk na 

Fučíkovej prepojil – zebra,  prechod do Billy. Technické služby by to vedeli zrealizovať, aby 

to stavebné oddelenie zrealizovalo. Ja som hovoril s vedúcim  stavebného oddelenia, pánom 

Kančom, aby sa to zahrnulo do činnosti Technických služieb, aby mali robotu, aby nemusel 

prepúšťať. A znova sa vraciam k parkovacím miestam ako by sa to poriešilo. Nie je dobré, keď 

nám ľudia parkujú na tráve, keby sa dalo na strechu, tak aj tam parkujú. Takže trávnik, 

chodníky. Neviem, kto toto bude kontrolovať. Porobilo sa to, upravilo a takýmto spôsobom sa 

to zničí. A potom ďalšie veci, ktoré treba opraviť, zateká poliklinika, vyčleniť určité 

prostriedky, ďalej čističky odpadových vôd. Pán Gavalec si pamätá, kedy sa to robilo. Ulice 

kvetná, jarmočná, lúčna, taktiež vyčleniť zdroje, aby sa to vedelo robiť. Naozaj poprechádzať 

sa po meste a videli by sme čo treba robiť. Trávniky zničené, jamy polmetrové. Súčasná 

kapacita parkovísk je malá, áut pribúda zo dňa na deň. Dostali ste alebo ja som dostal od Petra 

Herbačeka ml., má ZŤP ťažko choré dieťa a nemá kde parkovať. Toto by sme mali aj spoločne 

riešiť, niečo pripraviť. Ľudia šomrú,  vidia cudzie značky, tie v pohode parkujú a domáci 

nemajú kde parkovať. Pre ľudí určite pre občanov, ktorí to veľmi potrebujú a majú iba jedno 

motorové vozidlo a boli by radi, keby ho mali kde zaparkovať. 

Pani primátorka: máme tu pána vedúceho stavebného oddelenia, čiže on si tieto veci značí, 

budeme sa snažiť to vyriešiť. Čo sa týka pána Herbačeka, samozrejme tento problém riešime, 

je to v Lučenci na pasportizácii, čiže tam ide o vyznačenie jedného parkovacieho miesta pre 

ťažko zdravotne postihnutú osobu, takže to jedno parkovacie miesto tam bude vyčlenené. Čo 

sa týka samotnej otázky parkovania, je to otázka na širokú diskusiu pre celý poslanecký zbor, 

pretože vytvára sa tu otázka plateného parkovania. Vytvára sa tu otázka, či chceme viacej 

parkovacích miest na sídlisku kde by tie parkovacie miesta mali byť, čiže možno je to aj 

možnosť, aby si bytová komisia zasadla so stavebnou komisiou, dala nejaký návrh, aby sme sa 

potom vedeli o tom ďalej baviť, lebo naozaj toto musí byť konsenzus MsZ, aby sme sa dohodli 

na tom, akým spôsobom chceme zabezpečiť parkovanie, predovšetkým na sídlisku. 

Pán poslanec Gavalec: ja by som chcel poprosiť primátorku mesta, aby znovu otvorila otázku 

s vodárenskou spoločnosťou, lebo tieto prečerpávačky sme chceli dať vodárenskej spoločnosti, 

lebo za to berú peniaze atď. My sme  rokovali 2016 - 2018, len prišlo na to, že ktoré mestské 

cesty a chodníky sú a dažďová voda, ktorá ide, tak ide do kanalizácií, tak vypočítali v meste 

Poltár okolo 60 000 - 70 000,- . Dohodli sme sa, že prečerpávačky ostanú mestu s tým, že 50 % 

budeme platiť len za vodu, ktorá odchádza do kanalizácií, ale nakoľko je to už viac ako 5 rokov, 

doba sa mení, takže či vodárenská spoločnosť vždy bude brať len peniaze a nebude investovať 

do svojho zariadenia, lebo s touto prečerpávačkou tam kde býva MUDr. Gasperová večne sú 

problémy. Tam namoce vždy niečo, nejaké silony hádžu do WC a potom to nefunguje, preteká 

vrchom, tečie to dole na Tóvy, ale to aj ďalšie takéto prečerpávačky sú. Ľudia si nedávajú pozor 

a také vreckovky, utierky hygienické hádžu do toho a tie vrtule to neprerežú, tak toto je akože 

problém, večný problém Poltára, ale vodárenská spoločnosť, keby si chcela prevziať všetky 
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tieto prečerpávačky, tak by nám  padlo kus starostí v rámci mesta. My sme ich menili asi v 

roku 2018, 3 alebo 4 ks nové. Tak nevydržali, dá sa povedať 4 roky. Neviem, koľko to má 

záruku. Na druhej strane sa ma pýtali, že či v zastupiteľstve nemusíme vedieť za Technické 

služby, že Inšpektorát práce tam bol, keby poslanci aspoň dostali zápis, čo sa tam deje, ako sa 

deje, lebo ja si myslím, že máme tam asi platených ľudí, ktorí za to berú peniaze. Inšpektorát, 

čo robí kontrolu, že či je to všetko v poriadku alebo nie. Ďalej som počul, že tam nejaký 

pracovný úraz sa stal. Neviem ako na Technických službách, v akom štádiu to je, ako to stojí, 

aké, ako sa to uzavrelo alebo aký systém je. Dobre by bolo, keby sme aj my o tom vedeli, že čo 

sa tam deje. 

Pani primátorka: tie  prečerpávačky boli v minulosti a nepodarilo sa to odovzdať vodárenskej 

spoločnosti, čiže v takom stave v akom sú, ich od nás nikto nepreberie. Nie je problém osloviť 

vodárenskú spoločnosť. To je to najmenej, čo môžeme urobiť, čiže môžeme kontaktovať, ale 

predpokladám, že ak teda vodárenská spoločnosť bude mať záujem ich od nás prebrať tak po 

ich kompletnej výmene. Vieme, aký problém je s kanalizáciou v starej časti, že tam mesto 

nedoložilo všetky podklady. Ľudia platia vodárenskej spoločnosti vodné, stočné a my sa 

staráme o technológiu, ktorá tam je, konkrétne Technické služby. Kontaktovať vodárenskú 

spoločnosť môžeme, to je najmenej čo môžeme urobiť. Čo sa týka samotnej inšpekcie na 

Technických službách, ja som sa dozvedela o tom, že tu bola inšpekcia a o jej správe z internetu. 

Zrejme veľmi podobne pán poslanec ako ty. Správu z tejto inšpekcie má aj hlavný kontrolór 

mesta, ktorý ju použije ako podklad pre svoju kontrolu, tzn. že MsZ po uzavretí správy hlavného 

kontrolóra, pretože realizuje kontrolu v Technických službách, prinesie správu na MsZ  kde 

nielen poslanci, ale aj verejnosť bude informovaná o záveroch z tejto kontroly a súbežne aj o 

kontrole, ktorú vykonáva hlavný kontrolór v tejto spoločnosti. Ja si myslím, že možno na 

ďalšom riadnom zasadnutí MsZ už bude táto kontrola k dispozícii. Čo sa týka tej poslednej 

otázky, ktorú si položil ohľadne pracovného úrazu. Ja teda som sa o pracovnom úraze tiež 

dozvedela zo sociálnych sietí. Neviem o ňom nič. Neviem, že by sa nejaký úraz na Technických 

službách stal, takže zatiaľ takáto informácia tam nie je. Dokonca ani v tej správe, ktorá bola 

zverejnená z inšpekcie som nič také na sociálnych sieťach nenašla. Takže mám za to, že podľa 

toho, aké mám vedomosti, tak o žiadnom takomto úraze na Technických službách neviem, ale 

čo môžeme urobiť, je pozvať na ďalšie zasadnutie MsZ pána riaditeľa Technických služieb a 

môžeme rovno jemu adresovať tieto otázky, prípadne sa môžeme dohodnúť, takže to s ním 

odkomunikujem a budem informovať poslancov MsZ aj o tejto téme, ktorú si teraz pán poslanec 

otvoril. 

Pán poslanec Gavalec: mňa sa pýtali, že čo sa stalo. Neviem. 

Pani primátorka: ja takúto informáciu nemám, ja som to komunikovala s pánom riaditeľom 

potom ako som sa to dočítala rovnako ako vy. On tiež nevie o žiadnom pracovnom úraze. 

Žiadny zápis nemám k dispozícii. Z môjho pohľadu tam k žiadnemu pracovnému úrazu 

nedošlo, ale asi najrelevantnejšia informácia by mohla zaznieť z úst pána riaditeľa, čiže na 

ďalšie zasadnutie MsZ ho môžeme spokojne prizvať, možno bude hotová správa hlavného 

kontrolóra. Ak to teda stihne a bude tu aj preto, že sa bude môcť vyjadriť k tejto správe. 

Pán poslanec Ing. Macove: stále sa navážajú smeti smerom na Prievranu kde je z hlavnej 

komunikácie odbočka na Prievranu. Stále sa to tam zváža. Pred časom sme sa bavili, bolo 

povedané, že je tam nejaká fotopasca. Buď tam je a zachytila nejakých ľudí, resp. ak tam nie 

je, navrhoval by som ju tam nainštalovať. Potom taká drobnosť na detskom ihrisku na 

sklárskom sídlisku nám chýba časť plota. Na rohu ako sa prichádza od Billy. 

Pani primátorka: čo sa týka prvotnej informácie, ty si pán poslanec aj niekoho videl, kto tam 

tie smeti naváža? Či  iba vidíš, že je tam už smetisko. 

Pán poslanec Ing. Macove: keď idem okolo tak sú tam smeti. 
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Pani primátorka: ale nevieš, kto to tam naváža, lebo tak to budú občania. Niekto tam príde, 

vyloží tam smeti. Máme tam fotopascu, Janko? 

Vedúci stavebného oddelenia, Ing. Kančo: teraz momentálne nie. Bola tam, snímala, ale 

naplnila sa pamäť nakoľko zachytávala aj pohyb konárov stromov. 

Pani primátorka: čo sa týka ihriska. Tento problém sme nahlásili aj na políciu, pretože to bol 

problém. Boli tam nejaké deti, takto došlo k zničeniu toho plota. Ten plot budeme musieť osadiť 

my ako mesto. 

Pán poslanec Ing. Žilák: no skončili sme políciou a budem pokračovať tiež, zo stanice sa 

stáva, chcel som sa spýtať, či by nebolo prizvať niekoho z polície, aby nám opísal momentálnu 

situáciu vandalizmu a celkového výtržníctva, lebo z pekne porobenej stanice, sa nám to tam 

začína zvrhávať. Posledne ste boli už informovaní, mesto poskytovalo zábery, došlo k hrubému 

poškodeniu budovy železnice. Začína sa to tam zhlukovať, bordel, krik, alkohol. No ja som síce 

toho chlapca nechytil priamo, ale pomocou toho, že som vedel kto tam bol, som sa dozvedel 

meno a bolo to postúpené polícii tohto mesta. Bohužiaľ, poviem, že sa jedná o chlapca kapitána 

nášho dorastu futbalového klubu, mám to už potvrdené, nie je to nič dobrého do budúcnosti. To 

ma až potom napadlo, keď mi meno povedali, že kto to bol. Lenže jeden deň mi stála jedna 

polícia na dvore a na druhý deň stála kriminálna polícia vo dvore. Zaujímali sa o chlapcov kvôli, 

pri iných intenciách ako nejaké rozbité okno, ale to, čo vidím, jednoducho bordel, krik, alkohol, 

mladiství, bohužiaľ nám aj na železnici aj na autobus SAD. Ja by som chcel niekoho z 

kompetentných asi počuť, aby nám to vysvetlil, pretože tie hliadky sú dobrá vec. Asi by sa bolo 

prezrieť, poviem na rovinu, sú to hlavne piatky, soboty, kedy je problém. Troška je aj v našom 

záujme mesta urobiť tam poriadky, lebo mládež rozbujarená, covid bol dlho. Bohužiaľ, sú to 

mladiství, oknom sa to začína potom to pokračuje, no a aby vybiehali stále na ulicu. Je to hlavné 

miesto, kde sa momentálne združujú. Veľakrát je tam aj 10-15- 20 detí večer, od 15 do 17 

rokov, adolescenti, krik, bordel, pije sa vo veľkom, fajčí, či už sa fajčí cigareta - tráva, neviem 

ale budeme tam mať škody. Viete, je tam diera na tých dverách nových no tak čo nemusel 

rozkopnúť dvere ale verejnú novú zastávku. Keď budeme mať riadne MsZ privítal by som 

niekoho, nech nás prídu poinformovať. Ja viem, že kto ten chlapec je, no nemá rodičov, prišiel 

z Tornale. Pána Skýpalu som ako šéfa klubu informoval, že nech si danú vec preverí, pretože 

hovorím nie je dobre, keď mne dvaja policajti stoja pred dverami dva dni po sebe. Paľko ty 

vieš, pán Sedláček, no takže bohužiaľ ušiel mi vrchom, ale diera takáto a na tom tvrdenom skle, 

čo je náš, čo majú tie nové dvere z tejto strany, keď viete ako je zástavka. Sprievodčíčka 

zamknutá na stanici, vystrašená. 

Pán poslanec Kromholc: viem o tom, od 18.00 - 19.00 keď sa zotmie, sú zamknutí na stanici. 

Pán poslanec Ing. Žilák: takže na margo veci, dajte si pozor, ja neviem čo sa stalo, také kľudné 

mesto sme boli a čím viac sa skrášľuje tak je to horšie. Dokonca osvetlilo sa, asi to bude pravda 

pod svetlom je najväčšia tma. 

Pani primátorka: my môžeme urobiť niekoľko vecí. Prvá je tá, aby tam išli MOPS a aby 

nahlasovali na políciu. Ďalšia možnosť, požiadať políciu, aby viacej monitorovala priestor 

stanice. Taktiež stanica je tiež monitorovaná kamerovým systémom, vidieť na kamerách kto 

robí neporiadok, ruší nočný kľud, no a samozrejme prizvať na MsZ zástupcu polície aby podali 

správu o bezpečnostnej situácii v meste. S políciou vychádzame, máme naozaj dobré vzťahy, 

dalo by sa to zabezpečiť. 

Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: ja by som sa chcela vrátiť ešte k ZUŠ. Viem, že sa to stiahlo 

z rokovania, tak ako sme sa dohodli na poslednom stretnutí, aby aj občania vedeli sú dve 

varianty : 

1. prestavba Krištálu - jedná sa o nadstavbu  
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2. zastavanie chodieb v novej škole + vyčlenenie tried 

Na stretnutí boli projektanti, kde bolo povedané , že treba statický posudok, ktorý odhadom by 

stál nejakých 500 € a samotná projektová dokumentácia by stála 10 - 15 000 €. Ja som následne 

volala s pánom Cifraničom , či tie sumy sú reálne. Povedal áno, ide o to vlastne statik sa vyjadrí 

či Krištál ako taký- budova či to unesie - nadstavbu, strechu. Statikovi my budeme musieť 

predložiť projektovú dokumentáciu čo chceme realizovať, a na základe toho statik určí či je to 

reálne. Projekt musí zahŕňať čo tam budeme realizovať, musí byť stavebný projekt vypracovaný 

/ triedy, schodisko/. Tiež sa budeme pohybovať v 10 000 €. Jednoznačne ja som za ekonomické 

riešenie, čo bude mesto stáť menej, keď sa na to pozerám pre mňa je omnoho, omnoho lacnejšie 

riešenie Nová škola ako prestavba Krištálu. Nová škola do 200 000,- Eur, jedná sa o priečky, 

či už budú iporkové, profix alebo sadrokartónové . Pri Krištáli, podľa toho čo tam chceme robiť 

od nového schodiska, strechy, výťahu, nová platňa, nadstavba, pohybujeme sa nad 500 000,- 

Eur . Ja by som chcela, či by sme sa nemohli ešte raz stretnúť, či pre Krištál nebude zbytočne 

vyhodená projektová dokumentácia v hodnote 10 000 €, aby nám statik vypracoval statický 

posudok a aj tak sa uznesieme na tom, že Krištál je omnoho drahší ako prerábka Novej školy. 

Neviem či ste konzultovali s projektantami ohľadom ceny? 

Pán poslanec Ing. Žilák: Martina, nikto podľa mňa. V podstate máš pravdu, ale čo som počul, 

v podstate tu bol rozpor dvoch ľudí, ktorí vedľa mňa sedeli, ktorí sa medzi sebou bavili, čiže 

pán riaditeľ školy a pani riaditeľka ZUŠ, preto sa aj ten bod dneska stiahol. Som informovaný, 

že došlo k ďalšiemu uvoľneniu ďalších priestorov v škole, pomaličky to aj k tomu smeruje. 

Samozrejme, že strecha na Krištáli tú treba robiť, tú máme v rozpočte. Ja si myslím, že teraz sa 

musia kompetentní stretnúť, sadnúť k tej Novej škole. Keďže viem, že v piatok sa stretli ,v 

sobotu sa znovu stretli, začínajú sa tie ich názory dávať dokopy. Takže nepovedali sme, že nie. 

Asi to vyzerá tak, že bolo to hlavne o veľkosti a o metroch štvorcových. Bol základný model, 

ktorý som vyťažil, je to malé, nezmestím sa, neviem, teraz sme im poskytli ďalšie metre 

štvorcové, tak nech povedia, že áno, je to v poriadku, lebo každé euro je dobré euro, ktoré sa 

ušetrí a jasné, ak je postup, tak že musí byť stavebný projekt na to, aby statik prišiel. Ja som si 

myslel, že to funguje opačne. Do toho sa nevyznám, ale si myslím, že to smeruje k tomu návrhu 

druhému, a preto sme pozastavili dnes tie veci, aby sa niečo nešilo horúcou ihlou. 

Pani primátorka: je to síce pravda, že bude dobré, ak sa teda dvaja riaditelia dohodnú, ale v 

konečnom dôsledku MsZ bude rozhodovať o tom, aký priestor, ktorý priestor sa poskytne 

základnej umeleckej škole. Tak či tak, budeme o tom hovoriť, tu bude to u nás na stole, tu sa 

bude rozhodovať, čiže páni riaditelia môžu dať iba návrhy, čo sa týka ďalšieho fungovania 

základnej umeleckej školy. 

Pán poslanec Dreisig: Martina čo povedala, že ona inklinuje k Novej škole. Ja zase inklinujem 

k tomu Krištálu. V skratke vysvetlím, že prečo, aj keď nás to bude stáť možno viacej, ale tak 

isto narastal aj Kultúrny dom viacej a aj tak sme ho spravili. Myslím si, že Krištál prerobený na 

ZUŠ zo strategického nejakého takého miesta, kde sa nachádza, že zo zadného vchodu do 

Kultúrneho domu je 5 m do Krištálu, že jednoducho, keď čokoľvek tá ZUŠka by robila, väčší 

koncert, prenášanie nejakých tých hudobných nástrojov, majú to tam na 5 metrov do kultúrneho 

domu. Ďalšia vec, v prípade, že Zuš-ka bude na Novej škole, určite bude svojím spôsobom 

chradnúť Stará škola, pretože rodič sa bude rozhodovať kde dá svoje dieťa, no tak na Novej 

škole je Zuš-ka, tak dám dieťa tam. Nedám si na Starú školu a v podstate sa dostávame k 

situácii, že nebudeme riešiť Zušku ale budeme riešiť likvidáciu jednej základnej školy. Práve 

preto tento priestor, ktorý by bol, nevravím, že je to na pol ceste, ale nie je to ani súčasť budovy 

Starej školy ani súčasť Novej školy, je to veľmi blízko kultúrneho domu a to využitie. Myslím 

si, že by bolo úplne v poriadku, takže ja to skôr vidím takto. 
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Pani primátorka: čo sa týka toho, čo si spomenul pán poslanec. Ja som už komunikovala aj s 

pani riaditeľkou Základnej školy na Školskej ulici. Dohodli sme si stretnutie, aby nevznikol 

presne ten problém, o ktorom ty hovoríš, že by rodičia prípadne uprednostňovali Novú školu 

kvôli ZUŠ-ke, čiže o záveroch nášho stretnutia Vás samozrejme budem informovať. V prípade, 

že sa ešte komisie stretnú, je tu tiež priestor pre to, aby prišla tam pani riaditeľka a otvorene 

povedala, ako to ona vníma, či to bude spôsobovať problémy. Základná umelecká škola by 

prípadne bola v Novej škole. Čo sa týka kultúrneho domu samozrejme, my už to máme 

odkomunikované a pani riaditeľka Zuš-ky o tom vie, že kultúrny dom je  ZUŠ-ke k dispozícii, 

nech by sídlila kdekoľvek, ak bude chcieť usporadúvať koncert. Tak samozrejme, to ona vie, 

že tento priestor je práve na to určený, aby sa deti prezentovali rodičom a verejnosti. 

Pán poslanec Ing. Macove: ja som tiež zástancom toho. Ja si myslím, že čo by mali spraviť, 

teda už teraz opýtať sa rodičov, ktorých deti chodia na ZUŠ-ku, na ich názor. Samozrejme aj 

pani riaditeľka aj pán riaditeľ, každý z týchto projektov, resp. riešenie má svoje výhody 

a nevýhody, a zhodnotiť ich potom.  

Pani primátorka: môžeme sa stretnúť ako sa stretli tri komisie. Školská stavebná 

a ekonomická. Znova hovoriť o tých problémoch, zavolať si tam aj riaditeľov, aby boli 

relevantné podklady a potom na základe toho prijať finálne rozhodnutie. 

Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: ja by som chcela zareagovať na túto tému, posledný výstup 

zo stretnutia bol taký, aby sme dali urobiť projektovú dokumentáciu, preto som to vytiahla, že 

treba dať 10 000€ na projekt a následne na statika. Viem, že ZUŠ by chcela reprezentatívne 

priestory ja ju podporujem a som v Rade školy. Vážim si robotu pani riaditeľky, ale z 

ekonomického hľadiska pre toto mesto, ak si máme brať investíciu cca 200 000 € alebo cca 600 

000 až 800 000 €, splní to ten istý účel, s tým , že Novej škole sa pomôže s tým že Nová škola 

má stále problémy s vykurovaním, tak samozrejme sa prikláňam k ekonomickému riešeniu. 

Pomôžeme Novej škole a za zvyšné peniaze 400 000€ ako som povedala na tom stretnutí 

urobíme kanalizáciu na Podhorskej. Krištál áno, potrebuje urobiť strechu a nech slúži účelom 

na prenájom. Pani riaditeľka, dispozične rieši aj s pánom riaditeľom. Sú v komunikácii, že by 

jej vypustil aj vrchnú chodbu, to jej navrhol už na stretnutí. Vypustenie spodného krídla, aby 

mala ZUŠ vlastný vchod. Napísala mi, že by s tým aj súhlasila. Zároveň pán riaditeľ 

komunikoval s riaditeľkou ZŠ Školskej, že ona sa nepotrebuje zlučovať so ZUŠkou, že ona 

nemá priestory a osobne jej by neprekážalo, keby ZUŠka išla do Novej školy. Bude to určite 

zjednodušené pre tých žiakov, ktorí chodia na Novú školu, ale takisto rodičia musia aj teraz 

svoje deti doprevádzať do ZUŠky zo základných škôl. Ja sa naozaj na to pozerám čisto z 

ekonomického hľadiska, keď vieme dopredu, že Krištál bude drahý, financie na projektovú 

dokumentáciu a statika . A ďalej školská a ekonomická komisia dala otázku či si ZUŠ-ka ako 

taká potiahne sama réžiu. Nechcem nikoho preferovať ani odsudzovať a naozaj ja čisto 

ekonomicky, som naklonená k Novej škole, zabili by sme dve muchy jednou ranou, a z peňazí 

čo ostanú by sme mohli urobiť časť kanalizácie. 

Pani primátorka: čo sa týka Ul. podhorskej, sme zase o krok bližšie k tomu, aby sme tú 

kanalizáciu mohli na tejto ulici urobiť. Bude to finančne pomerne náročné, lebo vieme aká 

náročná bola Továrenská, Podhorská, tam je oveľa väčší kus kanalizácie, čiže bude aj finančne 

náročnejšia.  

Pán poslanec Kromholc: pán riaditeľ navrhol - tam išlo o zlučovanie škôl Nová so Starou, nie 

ZUŠ-ku so školou. Väčšina ľudí nevedela o riešení v Novej škole, lebo bol to výstup od nás z 

Mestskej rady a pán Cifranič to urobili, pripravili v priebehu dvoch dní s pánom riaditeľom 

školy. Je dobre že sa tam išla pani riaditeľka pozrieť, aj keď na začiatku to vyzeralo že tam 

nechce ísť. Uvidíme ako sa oni dohodnú, ako to dopadne. 
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Pán poslanec Ing. Žilák: zvolajú sa kompetentní, vypočujú sa všetky názory. Nikto sa nebude 

púšťať ani do projektovej dokumentácie, ani do ničoho, každý si povie jedna alebo druhá 

alternatíva, ja aj s Borisom tak isto súhlasím, treba myslieť aj na Krištál ale nakoniec sa aj tak 

rozhodne tu na MsZ. Venujeme sa tomu problému, treba sa na to pozrieť, nikto nedá najskôr 

projektovú dokumentáciu, keď tu nedôjde k dohode a je jednoznačne buď za jednu alebo za 

druhú vec, ale najskôr po vypočutí všetkých argumentov za a proti.  

Pán poslanec Mgr. Jánošík: je dobré, že o tom diskutujeme, pretože to treba riešiť. Boli časy, 

keď tam bol návrh, že na Novú školu pôjde ZUŠ . Pán riaditeľ Slavkovský predtým to ešte 

pripravil ak si pamätáš pán exprimátor, tak to bolo. A tak si zoberme čo ak o 5-10 rokov bude 

mať ZUŠ o polovicu menej žiakov. Musíme aj to riešiť, že počet novonarodených detí klesá. A 

my investujeme a potom to bude poloprázdne a v škole by sa to zmestilo. 

Pán poslanec Gavalec: ja len chcem ozrejmiť celú situáciu Zuš-ky ako bolo od začiatku. Zuš-

ka išla do ZŠ do starej, kde priestorovo nevyhovovala, my sme vtedy hľadali priestory, že kde 

ako spraviť. Pán poslanec Jánošík iste mi dá za pravdu, že vtedy pán Slavkovský, ako 

vstupujeme do budovy, tú pravú stranu, celé krídlo . Len na Zuš-ke sa postavili Rada školy a 

spol, že cez hlavnú cestu a ďaleko od stanici od autobusu atď. tak to  padlo, tak sme hľadali 

potom ďalšie možnosti, kde sa našiel internát. Len tu vznikol problém, že vysoké náklady sa 

účtujú atď. Podľa môjho názoru nikdy nebude dobre. Kde sa spája so Zuš-kou, tam sú 

problémy, tzn. , že ak pôjde do Novej školy, vždy budú sa vadiť za náklady, ktoré tým plynú, 

že koľko Zuš-ka má platiť a koľko ZŠ. Podľa môjho osobného názoru, keď raz a navždy chceme 

mať s ňou pokoj, keď prerobíme ten Krištáľ, tak si myslím,že raz a navždy budeme mať pokoj, 

nebudú mať s kým sa vadiť. Náklady si budú znášať tak ako spotrebujú a zariadia si od samého 

začiatku. To je môj osobný názor, lebo ja som toto zažil, keď sa sťahovali zo Starej školy, keď 

sa jednalo so Slavkovským, kde uvoľňoval celé krídlo, s VÚC-kou som komunikoval, aby išli 

do internátu, keď sme nechceli, aby sa zrušilo alebo aby odišli, aby boli v Poltári. Tak viem, 

všetky následky, čo môžu vzniknúť a čo vzniknú.  

Pán poslanec Ing. Žilák: ešte ma napadla jedna vec, Martin tu hovoril, že nadstavba ale čo sa 

týka Krištálu, napadla ma jedna vec mi tam máme COOP v nájme. Priznám sa neviem, či máme 

1000,- € mesačne, alebo nemáme, ale treba si aj to uvedomiť, že ak sa jedná o takúto závažnú 

vec ako ZUŠ možno by takáto vec išla bokom, neviem na ako dlho je zmluva  

Pani primátorka: na neurčito 

Pán poslanec Ing. Žilák: možno aj túto vec budeme musieť otvoriť, pretože za nejakých 1000 

€ od COOP. Ja som nikdy nevedel, že sú dve COOP, dve spoločnosti. Jedna, ktorá predáva a 

druhá čo vlastní budovy, priestory. Voľný priestor je v zábavnom štvorci, kde tvrdím že tá 

predajňa je väčšia a tým pádom by nemusela ísť nadstavba do Krištálu, pretože jedno podlažie, 

druhé podlažie, každé cca 500 štvorcov . Nie je to úplne štandardná vec, ale myslím si, že je to 

isto lacnejšia vec zase v porovnaní s čímkoľvek, pretože v tom momente sa chápu len priečky. 

Ja nie som odborník, ale robia sa menšie zmeny a nemusí sa stavať strecha na nejakú nadstavbu, 

ale spraví sa klasika, ktorá sa používa, na ktorú je vyčlenené v rozpočte, aby teraz nevyznelo 

že chcem zlikvidovať COOP. Nás tlačí topánka a každé riešenie nejaké bude, aby som do tohto 

výpočtového riešenia aj túto alternatívu, asi nám je bližšie deti a ZUŠ ako predajňa, tam by som 

ponúkol nejaké riešenie. 

Pani primátorka: tu možno treba vziať ešte do úvahy dostupnosť obchodnej siete pre ľudí zo 

sídliska, pretože ak by sa presťahovala COOP Jednota povedzme do tých priestorov, ktoré 

navrhol pán poslanec, tak možno to staré sídlisko a ten starý Poltár hlavne starí ľudia, ktorí sú 

naučení chodiť do COOP, tam sú tie slovenské produkty, čiže niektorí sú naučení chodiť iba 

tam. Tak skôr ide naozaj o tých seniorov z mesta, či by teda takéto riešenie vyhovovalo, ale to 

je na širšiu diskusiu, ako sme o tom hovorili. 
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Pán poslanec Mgr. Jánošík: je na všetkých. Dobre, že sa k tomuto vyjadrujeme, pretože je 

záujem, aby sa to riešilo. ZUŠ vznikla niekedy v roku 2000. V roku 2010, keď sa chcela VÚC, 

krajský sa chceli zbaviť takýchto škôl, tak nám pán Topoľský sľúbil pomoc, keď si zoberieme 

ZUŠ. No, ale vieme ako to chodí jeden dohodne, potom druhí nastúpi a na to všetko sa zabudne. 

Tým pádom ostáva táto dilema, tieto problémy, všetko na meste aj na poslancoch. Naozaj 

hľadáme dobré riešenie, a aj ekonomické, lebo predstavy sú jasné. Ideálne by bolo keby mali 

1200 štvorcov, boli sami, ale myslím si, že ZUŠ by sa trošku mala uskromniť . Myslím si, že 

časom by si zvykli ľudia, učitelia atď. Nakoniec bude sa o tom hlasovať, dohoda, aby bola 

spokojnosť. 

Pán hlavný kontrolór Ing. Škrabák: ja by som chcel informovať ohľadom kontroly, ktorá 

prebehla v Technických službách. V nadväznosti na to, čo tu odznelo, tak ako som sľúbil som 

po ukončení kontroly za rok 2020 začal hneď kontrolu, ktorá bola doplnená do plánu kontrolnej 

činnosti. Akurát situácia je taká, že kontrola sa mi tam značne komplikuje a to z dôvodu, aj čo 

bolo teda už spomenuté. Zároveň so mnou tam prebiehajú aj ďalšie kontroly iných externých 

subjektov. Čo teda kontrolu komplikuje z hľadiska toho, že tie zamerania kontroly sa značne 

prelínajú, preto som si vyžiadal protokol, nakoľko som vedel o tom, že sa mi tam nejaké časové 

obdobie prelínalo s tým mojím zameraním s časťou kontroly. A čiže na jednej strane nemám 

prístup k dokumentácii, nakoľko ju majú externé subjekty, na druhej strane mi časovo zahlcujú 

tých zamestnancov, ktorí sa venujú tým externým kontrolám. Takže situácia je taká, že 

vykonávam kontrolu, ale dokumentácia, bez ktorej sa nepohnem k tým prvým trom bodom je 

na externej kontrole. A druhá vec je tá, že zrejme ešte budem musieť kontrolu prerušiť nakoľko 

je požiadavka na kontrolu od pani primátorky, čiže chcel som aby ste boli informovaní o týchto 

skutočnostiach, že tá kontrola nebude len tak. 

       Keďže sa už nikto neprihlásil do diskusie pani primátorka sa poďakovala poslankyniam 

a poslancom a  poďakovala za účasť na dnešnom MsZ. Hlavne poďakovala za vecnú diskusiu 

a konštruktívny prístup a zasadnutie MsZ ukončila.  
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